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VeRkSaMheTSBeRäTTelSe
Styrelsen för Stockholms Innebandyförbund 
önskar avge förljande verksamhetberättelse med 
årsredovisning gällande distriktets tjugosjätte 
säsong, 100501-110430

VeRkSaMheTSplan
Styrelsen för Stockholms Innebandyförbund 
önskar presentera följande verksamhetplan för 
distriktets tjugosjunde säsong, 110501-120430



en 25-åring mot framtiden
Stockholm Innebandyförbund har under denna säsong 
firat 25 år. Den 2 juni 1985 bildades för-bundet av ett 
40-tal föreningar som egentligen var klubbar som vard-
era bestod av ett herrseniorlag. Blickar vi tillbaka har 
Förbundet och Innebandyn växt enormt.  Jämför vi de 
första åren då styrelsen skötte all verksamhet till idag 
med 10 heltidsanställda är skillnaden total. Förbundet 
kan idag liknas vid ett mindre företag där omsättnin-
gen kommande verksamhetsår kommer att överstiga 10 
miljoner kronor. 25-årsfirandet skedde i första hand vid 
två olika tillfällen i samband med SSl-matcherna på 
Hovet den 18 september och 18 december. Vi ville helt 
enkelt fira där verksamhetens kärna höll till.  Men vi 
har förstås inte bara firat…

Sammanfattar vi verksamhetsåret vill jag peka 
på att allt väsentligt har fungerat som förväntat, 
det vill säga bra eller mycket bra! Det genomförs 
som vanligt drygt 10.000 matcher med tillhörande  
domaruppdrag likaså hålls utbildningar i en ständigt 
ökad kvantitet och kvallitet. Det är basen i verksam-
heten. Sen flyttar vi ständigt fram positionerna när vi 
ser till att marknadsföra Innebandyn samt att se och 
synas i det politiska rummet. Vi bidrar till att påverka 
för att få till bättre förutsättningar för att vår idrott ska 
kunna bedrivas.

Om jag gör några nedslag i året som gick har våra 
distriktslag fortsatt att leverera. I år kan vi stoltsera 
med att Stockholms pojkar 15 knep silver och 
att HJ17 gick hela vägen och tog guld! En annan  
underbar företeelse är MiniCupen för våra yngsta, en 
fantastisk källa till glädje och sorglöst lirande. Jag 
undrar ofta vilka som blir morgondagens stjärnor. 
Till sist gläds vi åt att Djurgårdens damer vann SM-
guld efter en rafflande final i Malmö Arena mot  
favorittippade IKSU. Stort Grattis!

Stockholms Innebandyförbund satsar
Vi arbetar sedan två år med en långsiktig  
verksamhetsplan, den presenteras längre bak i  
denna Verksamhetsberättelse. Vi har valt att utgå 
från ett antal breda och viktiga mål där siktet är högt  
inställt, dessa tar ett antal år att slutföra. Vi jobbar re-
dan med samtliga mål och vi har kommit olika långt 
med dem.

ett konkret axplock från våra satsningar är:
• Flick- och damverksamheten är i många  
avseende eftersatt och här är målet att den ska 
vara en större andel av den totala volymen. 

• Integrationsfrågan är viktig, målgruppen 
är en mycket stor potential för att bredda och  
krydda med nya grupper av aktiva men också en  
viktig faktor för att få nödvändigt erkännande i det  
politiska rummet.
 

• Alternativa spelformer – vi kommer till hösten 
att bjuda in till motionsserier där dessa ska spelas  
under till exempel tidiga morgontimmar på  
vardagar. Vi strävar efter att finna och kunna nyttja 
outnyttjade halltider.
 

• Folkhälsoperspektivet blir allt mer tydligt att 
det är något vi måste ta till oss av. Vi kommer att  
kunna bidra med fler aktiviteter som i första hand han-
dlar om motion och inte kretsar lika mycket kring att 
bara vinna.
 

• Distriktslagsverksamheten håller vi på att  
utveckla. Vi har redan startat upp med samlingar för 
14-åringarna men vi tar också ett helhetsgrepp för hela 
verksamheten.
 

• Förbättra servicen och förenkla för föreningarna i 
den dagliga administrationen är en viktig uppgift som 
vi har lagt ner stora resurser på. Detta kommer vi att 
fortsätta med
 

• Anläggningsfrågan är ett av våra viktigaste  
fokusområden. Vi vet alla att bristen är mycket  
alternativt extremt stor. Vi jobbar seriöst och  
långsiktigt med frågan där uthållighet är en viktig in-
grediens. 

I samband med årsmötet avgår två ledamöter som varit 
med under många år och som betytt mycket för utveck-
lingen av Stockholms Innebandyförbund. Jag riktar 
därför mitt och hela InnebandyStockholms stora tack 
till Malin andersson och Tommi pettersson! 

Till sist vill jag tacka alla spelare, ledare,  
funktionärer, förtroendevalda och anställda för alla 
stora och små insatser under året som gått. Vi tillsam-
mans är Innebandyn i Stockholm! 

nu ska vi ha lite välbehövlig sommarvila innan 
vi återses med nya krafter och ny energi framåt  
höstkanten. Väl mött i höst!

Vänliga hälsningar

niclas Westén
Styrelseordförande



Organisation
Styrelsens sammansättning
Ordförande Niclas Westén (Järfälla)

Vice Ordf. Katarina B. Nordström (Lidingö)

Sekreterare Tommi Pettersson (Värmdö)

Kassör  Marcus Gärdebrandt (Bromma)

Ledamöter Eric Huijsers (Nacka)
  Marie Lienzén (Sollentuna)
  Malin Andersson (Hässelby)

Adjungerade Stig Nystedt (Stockholm)

hedersordföranden
  Kim Fors (Nacka)
  Lasse Granqvist (Solna)

hedersledamöter
  Mikael Brandstam (Stenhamra)
  Christer Sundström (Haninge)

Verkställande utskottet
Ordförande Niclas Westén (Järfälla)
Ledamöter Katarina B. Nordström (Lidingö)
  Tommi Pettersson (Värmdö)
  Marcus Gärdebrandt (Bromma)
Adjungerade Stig Nystedt (Stockholm)

Valberedningen
Ordförande Marianne Isoz Henriksson (Märsta)
Ledamöter Mikael Dimadis (Solna)
  Kim Fors (Nacka)

Revisorer
Utsedd av årsmötet Per-Åke Öberg (Stockholm)

Revisorssuppleant Bodil Nordin (Täby)



kommittéer
Tävlingskommittén
Ordförande: Eric Huijsers (Nacka)

Ledamöter: Åsa Ahlberg (Upplands-Väsby)
  Torun Kangas (Täby)
  Rolf Nåmark (Stockholm)
  
Adjungerad: Michael Leimer (Sundbyberg)

Tävlingskommittén(TK) har sammanträtt sju  
gånger under säsongen 2010-2011.

nyheter under säsongen 2010-2011
För första gången någonsin har en Mixed serie  
spelats på seniorsidan.

Nya bestämmelser angående kvalificering till  
slutspel infördes denna säsong.

Beslut om ny HJ19 Klass kallad div 4 har tagits  
inför kommande säsong.

Tk har även tagit beslut om att damer division 
2 skall spelas med effektiv speltid kommande  
säsong.

Bestraffningskommittén
Ordförande: Sven Hammerin (Haninge)

Ledamöter: Glenn Boström (Stockholm)
                     Reine Sjödin (Tyresö)
                     Ronny Gren (Åkersberga)

Adjungerade: Oskar Werner (Åkersberga)
                     Mari Carlsson (Enskede)

Bk har under säsongen 2010-2011 haft tre  
protokollförda möten med totalt 30 behandlade ären-
den.

Dessa har fördelats på 19 matchstraff 3,  
10 anmälan till bestraffning samt 1 spel med  
okvalificerade spelare.

Tråkigt nog en ökning med 8 ärenden sett till  
föregående säsong.



Grupper
Domargruppen
Ansvarig Peter Eriksson  (Hållnäs)

Ledamöter Jennie Fahlberg (Sundbyberg)
  Ronny Gren (Sorunda)
  Marie Lienzén (Sollentuna)
  Raili Kurkisou (Huddinge)
  Christian Ljunggren (Årsta)
  Putte Åman (Uppsala)
 
Adjungerade Mathias Stegrud (Sundbyberg)
  Roland Nester (Stockholm)

DG har haft tre stycken protokollförda möten det gång-
na verksamhetsåret.

Säsongen 10/11 genomfördes med höga  
ambitioner från kansli och DG gällande utbild-
ning, observationer och tillsättning, det vill säga 
att vi fokuserat på att ge de av våra domare som är  
ambitiösa och vill satsa, bra uppbackning och  
möjligheter.

Årets fortbildningskurs på Bosön besöktes av 
150 domare och utvärderingarna var så gott som  
eniga när man gav kursledningen och instruk- 
törerna ett högt betyg. Nytt på schemat var  
information i Hjärt- och lungräddning. En  
kunskap som kan rädda liv. Ytterligare 70 domare  
närvarade vid ”uppsamlingsheatet” i Solna.

Våra damdomare besöktes vid ett tillfälle av  
alexandra Siwert Delle, internationell handbolls-doma-
re och per Melin, fotbollsdomare i Superettan föreläste 
på årets mittsäsongsträff.

på sedvanligt vis har en serieträff arrangerats med 
Tk för våra h2-lag och De-domare och antalet  
observationer av våra domare som genomfördes var 104 
stycken, vilket är nytt rekord.

99 domare genomförde grundkurserna under 
året och följande distriktsdomarpar har givits 
chansen att döma på förbundsnivå (D1/H1): An-
ders asp/per larsson, leif Borglund/Shari Ting-
man, Stefan Enwall/Lars-Göran Lind och Rickard  
Forsberg/Tony Tsioulis

Distriktslagsgruppen
Ansvarig: Peter Sirén (Märsta)

Ledamöter: Carl Svensdenius (Lidingö)
  Tony Forsberg (Sundbyberg)
  Kristian Gunnarsson (Bromma)
  
Adjungerad: Hermine Dahlerus (Stockholm)

Distriktslagsgruppen har under säsongen  
2010-2011 genomgått stora organisatoriska  
förändringar samtidigt som nya inslag i distriktslags-
verksamheten har genomförts. 

nyheter under säsongen 2010-2011
Distriktslagsverksamheten har organiserats under 
två stycken Sportchefer istället för tidigare en  (1) 
distriktslagsansvarig.

Verksamhet i breddlägerform har startats för 
länets 14-åringar. Första tillfället lockade 114  
spelare med en jämn fördelning mellan killar och tje-
jer.

Förbundets Dil-verksamhet har testats som 
ren utbildnings-/föreläsningsverksamhet med  
framgång. Detta har genomförts inom ramen av talang-
utveckling.

leif Borglund/Shari Tingman





Förbundet har genomfört evenemang med både 
distriktets seniorelit och breddföreningar under  
säsongen. I samarbete med Caperio Täby, AIK 
och Balrog genomfördes två evenemang på  
Hovet i Stockholm. Ungdomsfinalerna genomfördes 
i eriksdalshallen på söder i Stockholm i samar-
bete med förbundets huvudsponsor lokaltidningen 
Mitt i. Älvsjö AIK var samarbetsföreningen under  
finalhelgen. Finalhelgen sändes över webben och 
hade drygt 5000 livetittande personer, men också 
cirka 35 000 som tittade på de bandade version-
erna i efterhand, helt otroliga siffror. Webb-tv är  
framtiden och något som förbundet har  
arbetat med under den gångna säsongen, och ett  
arbete som fortskrider för att hitta en partner för  
framtiden… ett måste för att tillfredställa alla  
behov som finns men även se möjligheten att hitta nya 
grupper som lockas av produkten innebandy.

Förbundet sänder ett stort tack till sponsor-
erna lokaltidningen Mitt i, assist, Z-athletica,  
Sporrong, Swerink, Viking Line och Jonzon Media för ett  
härligt samarbete innebandysäsongen 2010/2011.

Förbundet vill avslutningsvis tacka er spelare,  
ledare, föräldrar, publik, funktionärer och domare för 
en lyckad säsong 2010/2011.

ha en skön sommar!
Stig nystedt
kanslichef
Stockholm innebandyförbund

kansliet
personal:  Stig nystedt
  Mari Carlsson 
  peter Sirén 
  Oskar Werner
  hermine Dahlerus
  Michael leimer
  Mathias Stegrud
  hanna Wiklund
  Tony Gren
  Jennie Stengård
  Göran Berg
  Felix Kjellvestad.

Förbundet har tagit ytterligare steg in i 
framtiden…

Som kanslichef upplever jag ständigt små  
framsteg i verksamheten på världens största  
distriktsförbund. Det kan handla om allt från  
förbättrad och effektivare administration på  
kansliet till att utveckla och fördjupa samarbeten med 
föreningar inom alla nivåer. 

Inriktningen och målet är fortsatt att synliggöra 
och marknadsföra innebandyverksamheten oav-
sett om det gäller publika platser eller rörliga och 
tryckta medier. Det handlar om att hitta nya finan-
sieringsvägar för att trygga verksamheten, det har 
varit och kommer att vara ett ständigt pågående in-
slag i verksamheten. Det är även något som Borgar-
rådet Regina kevius signalerat och uttryckt i olika  
sammanhang under året. Stockholm är och ska vara det 
ledande distriktet i landet och fortsätta ta innebandyn 
in i framtiden.

Det har genomförts en enkätundersökning bland 
distriktets föreningar och resultatet pekar på en ty-
dligt förbättrad administration och stöd till verk-
samheten. Men det finns fortsatt en hel del att 
göra och kansliet som nav ska fortsatt förädla och  
förbättra för bästa service. 

Förbundet har genomfört ett par mötesforum  
under säsongen. Ett forum handlade om  
distriktslagsverksamheten och ett annat  
forum var att lyssna på en presentation av emil  
persson angående Svensk innebandys utvecklings-
modell, men även enkätundersökningen som var 
ställd till verksamheten om förbundet servicegrad  
avhandlades under det mötet. 



Under säsongen 2010-2011 var 46 föreningar anslutna till denna fantastiska och stora  
verksamhet. Sammanlagt deltog 150 lag med ca 2000 aktiva spelare. Innebandyns framtid i Stockholm ser  
verkligen riktigt ljus ut…

Mini-Cupen, flickor/pojkar födda -02/-03, startade i början på oktober med en ”kickoff” i Löthal-
len i samarbete med Duvbo IK, fullsatta läktare från morgon till kväll. Detta följt av ca 40 genomförda  
arrangemang löpande under säsongen. I mitten på maj genomfördes en säsongsavslutning i  
Tibblehallen, där det spelades närmare 70 matcher på en dag. Täby IS var samarbetsförening och tillsammans 
med Lokaltidningen Mitt i samt Assist blev denna dag ett fantastiskt arrangemang. 

Stockholms Innebandyförbund tackar samtliga föreningar som har varit delaktiga och behjälpliga under den 
gångna säsongen.

Mini-Cupen - Innebandyns framtid



113 lag deltog sammanlagt i DM 2010-2011. Gruppspelet avgjordes i slutet på augusti/början på  
september. Följande föreningar arrangerade detta, Duvbo IK, FBI Tullinge, Huddinge IBS,  
Kungsängens IF, Råsunda IS, Salems IF, Sundbybergs IK samt Åkersberga IBF. Stort tack för er hjälp och  
engagemang.

Efter kvalspel, slutspelsmatcher och finaler korades fyra segrande lag. I Hässelbyhallen avgjordes juniorfinalerna 
och seniorernas finalarena var Eriksdalshallen.
  

Grattis ni blev DM-mästare och ”Bäst i Stan” 2011

DM – Bäst i Stan

Damjuniorer FBI Tullinge                                           

Damer Djurgårdens IF IBFherrar Caperiotäby FC

herrjuniorer älvsjö aIk                                          



Mitt i Cupen
För fjärde säsongen genomfördes StIBF:s seriespel för 
ungdomar i samarbete med Lokaltidningen Mitt i. 

I Mitt i Cupen spelades under säsongen cirka 
8500 matcher runt om i hela distriktet. 1104 lag  
deltog totalt i Cupen varav 833 var pojklag och 271  
flicklag.

I slutspelet spelades under mars och april  
totalt 126 matcher. Arrangörsföreningar under  
slutspelet denna säsong var Bro Ik, Duvbo Ik,  
hammarby IF, högdalens aIS, kungsängens IF,  
Salems IF, Sigtuna IF, Sköndals Ik, Sundbybergs Ik, 
Täby IS samt Åkersberga IBF.

För första gången spelades finalerna i  
Eriksdalshallen. Finalarrangemanget genomfördes i 
samarbete med Mitt i och Älvsjö AIK Innebandy.

Samtliga finaler sändes via Web-tv.

Spelare och tränare från Stockholms distriktslag,  
herrarnas SSl och damernas elitserie fanns på plats i  
Eriksdalshallen och agerade prisutdelare.

Visste du att Mitt i Cupens finaler sändes live via 
webb-TV? 
5470 personer följde finalerna Live under  
finaldagarna och 34 841 visningar har gjorts under 
Maj 2011.

Årets finalresultat
DJ19 Täby IS-Huddinge IK   3-4 sd
HJ19 Älvsjö AIK-Huddinge IBS  0-8
F94 Högdalens AIS-Järfälla IBK  3-1
P94 AIK-Jakobsbergs IBF   2-3 str.
F95 Täby IS-Täby FC   3-1
P95 Järfälla IBK-Täby IS   3-4 
F96 Täby IS –Bele Barkarby IF  0-3
p96 Salems IF-Tyresö Trollbäcken IBk 2-4 
F97 Bele Barkarby IF-Täby IS  2-0
p97 Bele Barkarby IF-Nacka Wall. IBK 6-0
F98 Bro Ik-huddinge Ik   1-3
p98 huddinge IBS-kungsängens IF 7-2



Seriefakta
   2008-2009 2009-2010 2010-2011
herrar seniorer:  136  136  128 
herrar utveckling:  42  36  43
herrar veteraner:  20  22  23
herrar totalt:   198  195  194

Damer seniorer:  46  46  43
Damer utveckling:  15  16  17
Damer totalt:   61  62  60

Mixed:    --  --  4

herrjunior 19:   78  77  77
pojkar 94:   87  65  51 
pojkar 95:   82  77  57
pojkar 96:   116  96  74
pojkar 97:   92  94  78
pojkar 98:   85  93  99
pojkar 99:   91  80  85
pojkar 00:   --  100  92
pojkar 01:   --  --  102
Mini-cupen:   137  130  118
pojklag totalt:   890  857  833

Damjunior 19:   34  33  33
Flickor 94:   44  31  17
Flickor 95:   25  24  16
Flickor 96:   35  32  32
Flickor 97:   28  33  28
Flickor 98:   22  26  34
Flickor 99:   21  22  35
Flickor 00:   --  21  24
Flickor 01:   --  --  25
Mini-cupen:   29  34  27
Flicklag totalt:   268  264  271

Totalt:   1417  1378  1362



Augusti/Sept. 2010
DM-kval spelades i  
distriktet. Totalt 115 lag 
deltog under DM 2010-
2011.

augusti 2010
Årets uppstartskurser  för 
domarna lockade ca. 220 
domare!

December 2010
aBC-alliansen och Sto-
cholms Innebandyförbund 
tar ännu en gång SSl till 
Hovet. 

Oktober 2010
Mini Cupen startar 
med stort sammandrag 
i Löthallen. Hela 52 lag  
medverkade.

november 2010
Innebandysäsongen är 
i full gång. En normla 
spelhelg kan kan innebär 
aupp till 450 matcher i 
hela stockholmsregionen.

Innebandyåret i Stockholm

September 2010
SSl starten 2010 och  
returmötet mellan fjolårs-
finalisterna lockade nära 
2500 åskådare till Hovet. 



Juni 2011
Årsmöte

Januari 2011
Stockholms F15 och p15 lag deltog i 
SDF-SM i Karlstad. 

Februari 2011
Ungdomsserierna i Stockholm går 
mot sitt slut.

Maj 2011
Utbildningshelg för ledarna inom 
Stockholmsinnebandyn. Årets 
Bosöhelg i maj lockade närmare 
160 ledare till 10-talet olika  
utbildningar.

april 2011
Stockholms F17 och p-17 lag deltog i 
SDF-SM i Umeå.

Maj 2011
Mini Cupen avslutar  
säsongen i Täby med totlat 
35 deltagande lag.

Mars 2011
Distriktslagsgruppen genomför en 
workshop  kring distriktslagsverk-
samhetens inriktning och mål.

april-Maj 2011
Finalerna i Mitt I Cupen spelas i  
Eriksdalshallen.



TOp 20 - anmälda serielag

Förening   Mini Cupen Ungdom Senior Totalt
Täby IS IBF   12  61  2  63
Älvsjö AIK   6  55  4  59
Åkersberga IBF  2  46  4  50
Huddinge IBS   4  41  6  47
Hässelby SK IBK  4  41  4  45
Tyresö Trollbäcken IBK 2  42  2  44
Bele Barkarby IF  4  38  3  41
FBI Tullinge   3  30  5  35
Järfälla IBK   3  30  3  33
Täby Floorball Club  0  27  3  30
Rotebro IS IBK  4  25  4  29
Töjnan IBK   4  24  4  28
Nacka Wallenstam IBK 0  23  3  26
Ekerö IK   4  23  2  25
Värmdö IF   4  23  2  25
Sköndals IK   1  20  4  24
Tumba GOIF   4  22  2  24
Kungsängens IF  1  20  3  23
Bollstanäs SK   0  20  2  22
Farsta IBK   4  18  4  22



TOP 20 - Lokalt aktivitetstöd (Hösten 2010)

Förening   Sammankomster Deltagartillf. Erhållna bidrag
huddinge IBS  2603   27100   279272,00 kr
Åkersberga IBF  2260   22671   238008,00 kr
älvsjö aIk Fritidsförening 2219   22526   237200,00 kr
Täby IS Innebandyförening 1481   21338   206256,00 kr
hässelby Sk IBk  1651   17194   178232,00 kr
Farsta Innebandyklubb 1226   16208   159792,00 kr
Tyresö Trollbäcken IBk 1125   15799   153432,00 kr
Järfälla Innebandyklubb 1066   13431   134072,00 kr
FBI Tullinge   930   13131   128768,00 kr
Täby Floorball Club  852   12409   120680,00 kr
Bollstanäs Sportklubb 1356   9992   113136,00 kr
Rotebro IS Innebandyklubb 842   10519   104976,00 kr
Bele Barkarby IBF  786   10569   104224,00 kr
nynäshamns IBk  888   9917   100648,00 kr
Töjnan Innebandyklubb 834   9304   96440,00 kr
Boo kFUM Ia  680   9043   88664,00 kr
huddinge Ishockeyklubb 749   7058   75056,00 kr
Vendelsö Idrottsklubb 525   7606   73920,00 kr
Sköndals Idrottsklubb 716   7017   73440,00 kr
IBk Offensiv lidingö 583   7200   73080,00 kr







Årets dam- och herrspelare i Stockholm

Årets spelare dam 
Till årets spelare dam säsongen 2010/2011 har Stock-
holms Innebandyförbunds stipendiestiftelse valt att 
utse emelie lindström, Djurgården IF IBF, moder-
förening högdalen med motiveringen:

priset går till en tjej som alltid levererar på toppnivå 
och alltid har en enormt hög lägstanivå. Vinner som 
vanligt poängligan, är sitt klubblags viktigaste spelare 
och därtill också tongivande i landslaget. Hon har 
utvecklats från att vara en utpräglad målskytt till den 
kompletta spelare hon är idag. För fjärde året i rad är 
hon given som årets spelare i Stockholm.
 

Årets spelare herr
Till årets spelare herr säsongen 2010/2011 har Stock-
holms Innebandyförbunds stipendiestiftelse valt att 
utse Rasmus Sundstedt, Caperiotäby FC, moderfören-
ing Odelberg/Gustavsberg IBK, med motiveringen:

Till årets spelare utses en kille som fått sitt stora 
genombrott denna säsong. En allroundspelare som kan 
agera lika bra både forward och back. Han producerar 
poäng var han än spelar och har denna säsong tagit en 
given plats i landslaget trots sin ungdom, endast 22 år 
gammal. Han har också bevisat att han håller en nivå 
i absolut världsklass vilket kryddades i VM där han 
blev uttagen i All-Star-Team. 

Priset är sammankopplat med 7 500 kr och går till moderklubben att användas till ungdomsverksamhet.



Årets förening 
Till årets förening säsongen 2010/2011 har Stockholms Innebandyförbunds stipendiestiftelse valt att utse  
hässelby Sk IBk, med motiveringen:

Hässelby är och har under många år varit en stor och välorganiserad förening. Föreningen fick utmärkelsen 
säsongen 2006/2007, och nu är det åter dags att få detta fina erkännande igen. Föreningen bedriver herr-, dam-, 
flick- och pojkverksamhet, och är plantskola för ungdomar. Föreningen ligger i framkant när det gäller ett  
offensivt arbete med att utveckla innebandyn i distriktet.

Priset är sammankopplat med 15 000 kr och går till moderklubben att användas till ungdomsverksamhet.

Årets förening i Stockholm



REVISIONSBERÄTTELSE

Till föreningsstämman i Stockholms Innebandyförbunds Stipendiestiftelse
Org.nr. 802404-8319

Jag har granskat årsredovisningen och bokföringen samt styrelsens förvaltning i
Stockholms Innebandyförbunds Stipendiestiftelse för år 2010-01-01 -- 2010-12-31.
Det är styrelsen som har ansvaret för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och för att
årsredovisningslagen tillämpas vid upprättandet av årsredovisningen. Mitt ansvar är att uttala mig om
årsredovisningen och förvaltningen på grundval av min revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att jag planerat och
genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra mig om att årsredovisningen
inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval av underlagen för
belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår också att pröva
redovisningsprinciperna och styrelsens tillämpning av dem samt att bedöma de betydelsefulla
uppskattningar som styrelsen gjort när den upprättat årsredovisningen samt att utvärdera den samlade
informationen i årsredovisningen. Som underlag för mitt uttalande om ansvarsfrihet har jag granskat
väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i föreningen för att kunna bedöma om någon styrelse-väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i föreningen för att kunna bedöma om någon styrelse-
ledamot är ersättningsskyldig mot föreningen. Jag har även granskat om någon styrelseledamot på
annat sätt har handlat i strid med lagen om ekonomiska föreningar, årsredovisningslagen eller stadgarna.
Jag anser att min revision ger mig rimlig grund för mina uttalanden nedan.

Årsredovisningen har upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en rättvisande bild av
föreningens resultat och ställning i enlighet med god redovisningssed i Sverige. Förvaltningsberättelsen
är förenlig med årsredovisningens övriga delar.

Styrelseledamöterna har inte handlat i strid med stiftelselagen eller stiftelseförordnandet.

Stockholm den 31 mars 2011

Mikael Brandstam                                              
Godkänd revisor Far                                 
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tillgängligheten är att jobba ännu hårdare med  
anläggningsfrågan. Vi måste får till fler arenor för  
innebandyspel! ett annat sätt att arbeta med frågan 
om tillgänglighet kan vara att se över alternativa 
spelformer. Vi vet också att vi har ett antal administra-
tiva flaskhalsar som skapar merarbete för föreningar 
och kansli. Detta ska vi finna lösningar på och på så vis 
skapa en enklare produkt – till gagn för alla.

Förbättra och förstärka organisationen
För att skapa starka föreningar krävs ett starkt  
distrikt. Vi vet att det är dags att göra en översyn av 
vår organisation, våra befogenheter och ansvar. Att få  
kedjan styrelse - kommitté – kansli – förening att 
fungera på bästa möjliga sätt. Vi måste skapa en  
effektiv organisation som möter morgondagens behov. 
Rekrytering av förtroendevalda och funktioner (särskilt 
domare) är också ett viktigt område.
Inom området organisation hamnar också frågan om 
mötesplatser med våra föreningar - att skapa förutsätt-
ningar för dialog mellan förening och förbund. Vi är 
övertygande om att detta leder till ett ökat engagemang 
och inflytande för frågor som är vårt gemensamma  
ansvar.

kommunikation och marknad
Vi vet att vi har en attraktiv produkt men vi vet inte 
dess egentliga värde. Det vi däremot vet är att det inom 
den närmaste framtiden blir viktigt för oss att fokusera 
på markandsfrågor. Att skapa en strategi för hur vi ska 
arbeta med detta område med syfte på att stå starkt 
rustade i framtiden. Ett mål är att få fler alternativa 
intäktskällor.

Det är också nödvändigt att arbeta fram en  
kommunikationsplan. Dels för att öka kontak-
tytorna internt i vår verksamhet – med våra  
medlemmar, men också för att visa omvärlden vårt 
marknadsvärde. Inom området kommunikation är  
givetvis vår hemsida den viktigaste kanalen.

Verksamhetsplan 2011-2012

Verksamhetsidé
Alla som vill ska få spela innebandy. Vår uppgift är 
att tillsammans med våra föreningar utveckla och  
organisera verksamheten.

Vision
Innebandyn i Stockholm skall vara en ledande idrott 
som skapar utrymme för en positiv upplevelse med 
kvallitet och engagemang för alla. Vi vill att alla som 
vill ska få spela innebandy. Vi vill också att när man väl 
valt att spela innebandy, ska man också mötas av en 
verksamhet som erbjuder de bästa förutsättningarna. 
Vi ska vara Stockholms ledande idrott. Det handlar 
inte enbart om att vara störst (kvantitet) utan också om 
att sköta vår verksamhet så professionellt som möjligt 
(kvalitet). Vi vill skapa möjlighet för våra föreningar 
att bedriva en så enkel verksamhet som möjligt. Vi 
vill kunna erbjuda den bästa produkten. För det krävs 
att vi alltid är offensiva och ständigt vill utveckla oss,  
utbilda oss samt utvärdera vår verksamhet.

Styrelsen i Stockholms Innebandyförbud har identi-
fierat fyra områden som vi under de kommande åren 
ska arbeta hårdare med, allt för att möta vår vision om 
att bli den ledande idrotten. Ur vårt perspektiv handlar 
det om att ha starka föreningar, att erbjuda en enklare 
och mer tillgänglig produkt, att förbättra och förstärka  
organisationen samt att arbeta med frågor 
som rör kommunikation och marknad.

Välmående föreningar
Våra föreningar är hjärtat i verksamheten. Utan dessa 
stannar all aktivitet. Det är viktigt att våra föreningar 
mår så bra som möjligt. Det skapar möjligt för att bli 
fler men även för att upplevelsen av innebandyn ska bli 
så god som möjligt – för alla. Vårt särskilda ansvar är 
att arbeta fram tydliga mål och riktlinjer för det arbete 
som utvecklingsavdelningen idag utför inom ramen för 
föreningsutveckling. Vi ska stötta och se till att upp-
följning och utvärdering av arbetet genomförs.

en enklare och mer tillgänglig produkt
Vi vill inte tappa utövare, vi vill bli fler. Idag  
konkurrerar vi inte bara med andra idrotter, utan också 
med andra organisationer som erbjuder innebandyspel. Vi  
behöver göra en analys av oss själva i relation till 
övriga idrottsrörelsen och även se vad vi kan göra för 
att attrahera nya målgrupper. Vi tror att vi blir fler 
och att fler vill stanna längre om innebandyn i Stock-
holm blir enklare och mer tillgänglig. Ett sätt att öka  



Budget 2011-2012   
   
Intäkter   
   
tävlingsintäkter   6 025 100
kursintäkter    1 543 350
bidrag     1 806 000
reklam och sponsorer  875 000
   
Summa intäkter   10 249 450
   
kostnader   
   
kansli- och kontorskostnader -1 716 288
styrelse- och VU kostnader -79 983
utbildningskostnader  -1 367 134
tävlingskostnader   -1 303 300
distriktslagskostnader  -622 504
övriga kommittékostnader -100 294
utvecklingsprojektkostnader -609 327
arvoden styrelsen   -86 733
löner personal   -3 013 623
sociala kostnader   -1 270 153
övriga personalkostnader  -100 000
   
Summa kostnader   -10 269 339
   
avskrivningar   -100 000
ränteintäkter   16 250
räntekostnader   -4 862
   
Summa    -10 357 951
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